



## PRESS RELEASE

### Africa's Enko Education Makes History at Yale College

**Johannesburg, January 31st, 2017** – Enko Education is very proud to announce the admission of its student Fred Jr. Ebongue Makolle to the prestigious Yale College in the United States. Fred is the first student from Cameroon to enrol at Yale College in at least 15 years<sup>1</sup>. He has been awarded a 92% scholarship, representing \$180,000 over 4 years.

Yale University is part of the Ivy League, a group of world-renowned and highly sought-after universities in the United States, known for leading students to high academic excellence and bright careers. With an admission rate of only 6.3%, Yale is one of the most selective members of the Ivy League. Moreover, international students at Yale represent only 11% of the total undergraduate population.

Fred is an Upper 6 (Grade 12) student at Enko La Gaieté International School in Yaoundé, Cameroon.

"I am thrilled by this admission, and so excited to start at Yale. This admission could never have become a reality without the full support of the entire Enko staff: during the application process, I could easily approach any teacher whether it was concerning academics, getting a recommendation letter or reviewing my university application essays. Enko really made this admission possible" says Fred.

In small classes, never exceeding more than 24 students, Enko learners receive continuous support from their teachers, who are intensively trained by highly experienced international Heads of School. They are also guided by Enko's University Admission Counsellors in the preparation of their applications to seek admission and scholarships to top universities and summer programmes. For instance, Fred, along with three Enko classmates, attended the Yale Young African Scholars (YYAS) summer programme in July 2016. "The YYAS is a highly selective week-long academic enrichment programme designed for high-achieving secondary school students." enthusiastically explains Laura Kaub, YYAS program manager.

Fred's classmates also benefit from the Enko Education mission to provide excellent secondary education and superior support services for their students to enter the world's best universities. Over 60% of the class have already received conditional early admission to prestigious universities ranked in the world's Top 100 such as Imperial College London, Durham University or King's College London in the UK, as well as Hult Business School in San Francisco in the US.

The Enko Education group blossoms across the African continent. Founded in 2014 with headquarters in South Africa, Enko Education has 8 schools today in 4 African countries and aims to offer an outstanding international education at 40 schools in 20 countries within 5 years.

At the core of Enko Education's mission is building and growing the African continent. "Helping learners across Africa to get in top universities matters: their eagerness to study abroad is strong and there are a lot of opportunities for them in top worldwide universities. Those going to these universities and choosing to return to their home country – we call them "repats" and not "expats" - reap the benefits of better employability, a more extensive network and proven entrepreneurial skills to start their own enterprise," say Cyrille Nkontchou and Eric Pignot, co-founders of Enko Education. This mission is echoed by Fred; "My ambition is to come back home after my studies and teach at a local university in order to inspire a new generation of African leaders."

---

<sup>1</sup> Source: Yale Admissions department - Yale has digital access to the last 15 years' admission

#### Enko Education



## **About Enko Education**

Enko Education is an Africa-wide network of secondary schools offering learners across Africa a launchpad to the world's best universities. Enko Education builds on the educational programmes of first Cambridge International Examinations then the International Baccalaureate Diploma Programme. Enko Education provides its students with a holistic education that is learner-centred and includes a strong monitoring and support structure for students and teachers, as well as intensive counselling in career choices to help them take successful decisions in terms of fields of specialization and targeted universities. Enko Education is currently present in Cameroon, South Africa, Mozambique and Côte d'Ivoire and aims to open 40 schools in 20 countries over the next 5 years.

For more information, visit [www.enkoeducation.com](http://www.enkoeducation.com)

### Contact:

- Eric PIGNOT, Co-Founder and CEO – [eric@enkoeducation.com](mailto:eric@enkoeducation.com)
- Fanny MORAL, Marketing & Communication Associate – [fanny.moral@enkoeducation.com](mailto:fanny.moral@enkoeducation.com)

---

## **Enko Education**

South Africa | Reg no: 2014/110824/07 || Johannesburg | +27 11 784 0232

Cameroon | Reg no C097209 || Douala (Enko Bonanjo International School) | +237 652 56 96 13 || Yaoundé (Enko La Gaieté International School) | +237 698 15 61 76

Mozambique | Reg no: 100663449 || Maputo (Enko Nyamunda International School) | Tel : +258 843 68 14 13 | 258 845 40 91 51

Ivory Coast | Reg no : CI - ABJ - 2016 - B – 6141 || Abidjan (Enko John Wesley): +225 87 24 24 16 || (Collège Enko Riviera) | +225 87 14 14 92



## COMMUNIQUE DE PRESSE

### Le groupe africain Enko Education écrit l'histoire à Yale College

**Johannesburg, 31 janvier 2017** – Enko Education est fier d'annoncer l'admission de Fred Jr. Ebongue Makolle, élève Enko, à la prestigieuse université de Yale aux Etats-Unis. Fred est le premier élève Camerounais à intégrer Yale College depuis au moins 15 ans<sup>2</sup>. Fred recevra également une bourse à hauteur de 92% des frais de scolarité, soit \$180,000 sur quatre ans.

Yale fait partie de l'Ivy League, un groupe d'universités d'élite de la côte est américaine, considérées parmi les plus prisées au monde. Avec un taux d'admission de 6,3%, Yale est également l'une des plus sélectives de l'Ivy League. Les étudiants internationaux représentent seulement 11% des étudiants de premier cycle.

Fred est en Terminale à Enko La Gaieté International School (Yaoundé, Cameroun). « Je suis tellement heureux et j'ai hâte de commencer à Yale ! Cette admission n'aurait jamais pu arriver sans le soutien total de l'équipe pédagogique Enko : mes professeurs ont été constamment disponibles pour m'aider à préparer ma candidature, que ce soit pour demander une lettre de recommandation, relire les dissertations ou lettres de motivation requises, ou encore répondre à mes multiples questions sur les programmes. Enko a vraiment fait de ce rêve une réalité » témoigne Fred.

Les élèves Enko bénéficient de conditions d'enseignement exceptionnelles : classes à effectif réduit (jamais plus de 24 élèves), soutien permanent de leurs professeurs formés de façon intensive tout au long de l'année par des directeurs d'établissement expérimentés. Ils sont aussi accompagnés par des conseillers spécialistes qui les aident à préparer leurs dossiers de candidatures aux universités et bourses d'études, ou aux programmes d'été. Par exemple, Fred et trois de ses camarades ont ainsi pu participer au Yale Young African Scholars (YYAS) Summer Programme en Août 2016. « Le YYAS est un programme scolaire d'une semaine extrêmement sélectif, destiné aux meilleurs lycéens africains » explique Mrs. Kaub, Responsable du programme YYAS.

Les camarades de Fred profitent eux aussi des structures de soutien mises en place par Enko pour aider leurs élèves à intégrer les meilleures universités du monde. Plus de 60% des élèves de la classe de Terminale d'Enko La Gaieté ont déjà reçu des admissions anticipées conditionnelles à des universités du Top 100 mondial, telles que Imperial College à Londres, Durham University et King's College au Royaume-Uni, ou encore Hult Business School à San Francisco aux Etats-Unis.

Le groupe Enko Education se développe sur tout le continent africain. Lancé en 2014 et basé en Afrique du Sud, Enko Education opère aujourd'hui 8 écoles dans quatre pays, et souhaite offrir une éducation internationale de qualité dans une quarantaine d'écoles dans 20 pays à horizon 2022.

Au cœur de la mission Enko Education, la volonté de contribuer à la croissance du continent africain : « Les étudiants recherchent ardemment les meilleures études possibles, et il existe de nombreuses opportunités pour eux dans les meilleures universités internationales. Nombre d'entre eux retournent ensuite dans leur pays d'origine – ils sont appelés les « repats » par opposition aux « expats » - et bénéficient d'une meilleure employabilité, d'un réseau plus important et d'un esprit entrepreneurial qui permet à certains de créer leur propre entreprise » témoignent Cyrille Nkontchou et Eric Pignot, co-fondateurs d'Enko Education. Fred confirme : « Après mes études à Yale, j'espère revenir au Cameroun et enseigner dans une université locale pour inspirer une nouvelle génération de leaders africains. »

---

<sup>2</sup> Source : Services des admissions - archives digitales de Yale retraçant les admissions depuis 2000

#### Enko Education



### **À propos d'Enko Education**

Enko Education est un réseau panafricain d'écoles secondaires internationales offrant aux élèves à travers l'Afrique un tremplin vers les meilleures universités du monde. Les Ecoles Enko s'appuient sur les programmes pédagogiques du Cambridge et du Baccalauréat International et offrent aux élèves une éducation holistique centrée sur l'apprenant. Elles intègrent également un programme de suivi et d'accompagnement des élèves dans leur choix d'université et de programme. Enko Education est présent au Cameroun, en Afrique du Sud, au Mozambique et en Côte d'Ivoire et a pour objectif d'ouvrir 40 écoles dans 20 pays d'ici 2022.

Pour plus d'information, visitez [www.enkoeducation.com](http://www.enkoeducation.com)

### Contact :

- Eric Pignot, CEO et Co-fondateur, [eric@enkoeducation.com](mailto:eric@enkoeducation.com)
- Fanny MORAL, Marketing & Communication Associate, [fanny.moral@enkoeducation.com](mailto:fanny.moral@enkoeducation.com)

---

### **Enko Education**

South Africa | Reg no: 2014/110824/07 || Johannesburg | +27 11 784 0232

Cameroon | Reg no C097209 || Douala (Enko Bonanjo International School) | +237 652 56 96 13 || Yaoundé (Enko La Gaieté International School) | +237 698 15 61 76

Mozambique | Reg no: 100663449 || Maputo (Enko Nyamunda International School) | Tel : +258 843 68 14 13 | 258 845 40 91 51

Ivory Coast | Reg no : CI - ABJ - 2016 - B - 6141 || Abidjan (Enko John Wesley): +225 87 24 24 16 || (Collège Enko Riviera) | +225 87 14 14 92